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Geacht college, 
 
Recent vernamen wij dat het college van Ommen samen met de gemeenten Hardenberg en Dalfsen 
een tweetal bureaus heeft ingehuurd om onderzoek te doen naar de impact van de Corona-crisis op 
de agrarische bedrijven. 
Landelijk zijn er door de overheid diverse steunmaatregelen getroffen voor de verschillende secto-
ren. 
 
In de beantwoording van het college van de vragen van de fractie van de VOV (i.v.m. de penibele 
financiële situatie in de horecasector) heeft het college de door de VOV voorgestelde steun vanuit 
de gemeente afgewezen, met als belangrijke motivatie de beschikbaarheid van landelijke steun-
maatregelen. 
 
In de beantwoording van het college van de vragen van de fractie van de VOV (i.v.m. de penibele 
financiële situatie van de sportverenigingen) is het college niet inhoudelijk ingegaan op de vragen 
voor opschorten huur van accommodaties, maar is er verwezen naar toekomstige resultaten van 
nader onderzoek. 
 
De vragen. 
1. Welke kosten zijn gemoeid met de inhuur van het tweetal bureaus voor het hierboven genoem-

de onderzoek in de agrarische sector? 
2. Waarom is de raad niet vooraf gekend in dit onderzoek? 
3. Waarom is de raad, als budgethouder, in deze tijden van recessie niet vooraf gevraagd om toe-

stemming voor de financiële consequenties van de onderzoeken? 
4. Waarom maakt het college onderscheid tussen de agrarische en de overige sectoren? 
5. Waarom houdt het college inhoudelijke beantwoording van de voorstellen van de VOV voor 

opschorten van de huur van accommodaties af, terwijl er op dezelfde dag in een persbericht juist 
wel wordt ingegaan op deze problematiek? (Het bedoelde persbericht d.d. 23 april j.l. Is als bijla-
ge bijgevoegd) 

 
 


